
Скупштина Србије: Вукадиновић: Да ли је могуће да нам је аутопут према Приштини и Драчу важнији од оног према Румунији и да ли је тачно да су посланици "Српске листе" дали кворум за избор Тачија?
уторак, 23 мај 2017 12:21

Седница Скупштине Србије настављена је данас нешто после 10 часова посланичким
питањима Влади Србије, која су се углавном односила на постављење некадашњег
министра одбране Братислава Гашића за шефа Безбедносно-информативне агенције
(БИА).
  
  

  

Посланици су се интересовали и о изградњи путева, поступању српских посланика у
Скупштини Косова и када ће бити отворен дијалог о чланству Србије у НАТО.

  

Балша Божовић: Шта је квалификовало Гашића за место шефа БИА?

  

Посланик Демократске странке Балша Божовић питао је председника Владе Србије шта
је квалификовало Братислава Гашића да постане директор БИА и шта тачно значи
"стрпљиво чекао годину и по дана после свих скандала, када је бивши министар одбране
смењен вређајући новинарку након стотине афера".
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"Стрпљиво чекају и пензионери на своје пензије, пољопривредници на своје пензије.
Породице страдалих у хеликоптерској несрећи чекају правду. Али истрага још није ни
почела. Систем безбедности у Србији је угрожен постављањем Гашића на чело БИА",
рекао је Божовић.

  

Он је додао да Вучић поставља партијског чиновника на чело БИА иако закон говори да
ниједан припадник те службе не може да буде члан партије и питао шта то квалификује
Гашића за функцију директора БИА.

  

Саша Радуловић: Да ли Вучић мисли да је нормално да партијски чиновник буде на
челу БИА?

  

О Гашићевом постављењу питао је и председник покрета Доста је било Саша
Радуловић, који је питао председника Владе Србије да ли мисли "да је нормално да
партијски чиновник буде постављен на чело БИА".

  

Радуловић је додао и да су функционери дужни да на посланичко питање писано
одговоре у року од 15 дана, да је тај покрет 32 пута поставио питање председнику
Владе и Скупштине Србије на које нису добили одговор и питао зашто не поштују
правила.

  

Чедомир Јовановић: Вучић рекао истину да би Србија имала мање проблема када би
се променила према НАТО

  

Председник Либерално демократске партије Чедомир Јовановић оценио је да је
премијер Србије Александар Вучић рекао велику истину изјавом да би Србија имала
мање проблема када би променила свој однос према НАТО, али да он то не жели да
уради јер 75 одсто друштва нема позитиван однос према том савезу и упитао када ће
Вучић тему о чланству у НАТО ставити пред посланике. 

  

Војислав Шешељ: Улазак у НАТО немогућ без признања Косова
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Председник Српске напредне странке Војислав Шешељ рекао је да је улазак у НАТО
немогућ без признања Косова, одвајања Војводине од Србије и посебног статуса за
Рашку област и да је једини начин да Србија поврати одузето улазак у формални савез
са Русијом.

  

Он је отворио и питање изједњачавања статуса припадника Руског центра у Нишу са
статусом припадника НАТО у Србији.

  

Ђорђе Вукадиновић: Да ли је могуће да нам је аутопут према Приштини и Драчу
важнији од оног према Румунији и да ли је тачно да су посланици "Српске листе"
дали кворум за избор Тачија?

  

Посланик "Нова Србија - Покрет за спас Србије" Ђорђе Вукадиновић питао је и
Канцеларију за Косово и Метохију да ли су тачни наводи српског посланика на Косову
Александра Јаблановића да су представници Српске листе по налогу Канцеларије дали
кворум за избор Хашима Тачија за председника Косова и Владу Србије. 
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    Вукадиновић је питао и Министарство унутрашњих послова Србије шта је са системомпротивградне заштите, а занимало га је и да ли је и због чега Србија одустала одаутопута Београд-Букурешт.  "Нисам сигуран да нам је пут према Приштини и Драчу важнији од пута према Румунији.Нарочито под овим претњама Хашима Тачија и Рамуша Харадинаја да ће се проширитика Нишу", рекао је Вукадиновић.  Радослав Јовић: Да ли Србија може да покрене за личну одговорност ВилијамаВокера?  Посланик Српске напредне странке Радослав Јовић питао је Министарство правде иМинистарство спољних послова да ли и које мере Србија може да покрене за личнуодговорност Вилијама Вокера који је изјавио да је све време радио на уједињењуАлбанаца.  Посланик Двери Срђан Ного питао је тужиоца за организовани криминал и шефа БИАда ли ће предузети нешто да се доказни материјали коначно употребе за ту намену, а"не да стоје у фиокама и служе за међусобне обрачуне политичара".  Посланик посланичке групе Покрет социјалиста - Народна сељачка странка -Уједињена сељачка странка Милија Милетић питао је Министарство градјевинарства,саобраћаја и инфраструктуре да ли ће пут од Сврљига до Старе планине бити стављену програм одржавања Путева Србије или ће бити урадјен кроз неки други програм.  (Бета)   
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